
25.3.2023 

 

SUOMEN MANCHESTERINTERRIERIT RY:N 

KEVÄTKOKOUS   

PÖYTÄKIRJA 

AIKA: lauantai 25.3.2023  

PAIKKA: https://jyufi.zoom.us/j/64921051067 
 

 

LÄSNÄ: Sari Kanerva, Päivi Hituri, Kaisa Laitinen, Tanja Kotro, Sari Laitinen, Tuija Kiljunen, Suvi 

Vihavainen 

 

1. Kokouksen avaus 

 

Kokous avattiin klo 17.13 

 

2. Valitaan kokouksen puheenjohtaja, sihteeri, kaksi pöytäkirjantarkastajaa ja kaksi 

ääntenlaskijaa 

 

Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Suvi Vihavainen. Sihteeriksi valittiin Kaisa Laitinen.  

 

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Tanja Kotro ja Sari Laitinen. Ehdotettiin, että 

pöytäkirjantarkastajat toimivat tarvittaessa ääntenlaskijoina. Ehdotus hyväksyttiin. 

 

3. Todetaan kokouksen laillisuus 

 

Kokous on kutsuttu koolle sääntöjen mukaisesti vähintään 14 päivää ennen kokousta. 

Kokouskutsun jakelu on tapahtunut verkkosivuilla, sähköpostitse ja Facebookissa. Paikalla on 

myös hallituksen ulkopuolisia jäseniä. 

 

Todettiin kokous lailliseksi. 

 

4. Hyväksytään kokouksen työjärjestys 

 

Hyväksyttiin esityslistan mukainen työjärjestys. 

 

5. Esitellään ja hyväksytään toimintakertomus vuodelta 2022 

 

Sihteeri Kaisa L. esitteli toimintakertomuksen vuodelta 2022. Toimintakertomuksesta ei syntynyt 

keskustelua.  

 

Vahvistettiin toimintakertomus vuodelta 2022. 

 

6. Esitellään tilinpäätös tilikaudelta 2022 ja toiminnantarkastajan lausunto 

 

Sihteeri Kaisa L. esitteli tilinpäätöksen ja toiminnantarkastajan lausunnon tili- ja toimintakaudelta 

2022. Tilinpäätöksestä tai lausunnosta ei herännyt keskustelua. 

 

https://jyufi.zoom.us/j/64921051067


25.3.2023 

7. Päätetään tilinpäätöksen vahvistamisesta ja vastuuvapauden myöntämisestä hallitukselle ja 

muille vastuuvelvollisille 

 

Vahvistettiin tilinpäätös. 

 

Päätettiin myöntää vastuuvapaus tili- ja toimintakauden 2022 hallitukselle ja muille 

vastuuvelvollisille. 

 

8. Hallituksen kokoukselle esittämät asiat 

 

a. Manssiviikonlopun suunnitelmia 

 

Sari L. pohjusti yhdistyksen kokoukselle hallituksen alustavia suunnitelmia manssitreffit ja 30-

vuotisjuhlan yhdistävästä tapahtumasta. Tapahtumaa suunnitellaan TerriErin aikaan Tammelan 

lähistölle, Turun seutukunnalle tai Forssan suunnille. Yhdistys etsii par’aikaa sopivaa majoitus- ja 

tapahtumatilaa. Suunnitelmissa on mm. noseworkin lajikokeilua ja näyttelytekemistä, esimerkiksi 

OpenShow tai muu ei-virallinen näyttely. Illanviettona yhteinen illallinen ja mahdollisuus jäädä 

tapahtumapaikkaan yöksi majoittumaan. Tavoitteena mukavaa yhdessä oloa ja yhteisöllisyyttä 

rakentava manssitapahtuma. 

 

Tanja K. kertoi tiedustelleensa sopivaa tapahtumapaikkaa. Kokouksessa esitettiin myös uusia 

ideoita paikaksi sekä muisteltiin viimekertaista juhlaviikonloppua ja OpenShowta Laukaassa. Sari 

L. totesi hallituksen mieluusti kuulevan jäsenten toiveita.  

 

Hallitus jatkaa tapahtuman suunnittelua. 

 

9. Keskustellaan muista esille nousevista asioista 

 

a. Suvi V. kertoi tämän toimintakauden suunnitelmista Manssi-lehteä koskien. Tavoitteena 

mahdollisuuksien mukaan useampi numero lehteä. Maaliskuun loppuun mennessä kerätään 

kirjoituksiksi mm. hallituksen ja yhdistyksen kilpailujen voittajien esittelyjä. Lisäksi tuohon 

numeroon yhdistyisi vuosikirja(t). Seuraavan lehden deadline voisi olla touko-kesäkuussa, sitä 

seuraavan TerriErin jälkeen alkusyksystä ja mahdollisuuksien mukaan vielä joulun alla 

pienoislehti.  

 

Keskusteltiin Suvin ehdotuksesta ja sisältöideoista. Ehdotus sai kannatusta. Sari L. ehdotti, että 

Cruftsin kuulumisia ja/tai kuvia voisi yhdistää johonkin lehdistä. 

 

b. Suvi V. esitteli hallituksen suunnitelmia yhdistyksen kilpailujen uudeksi palkitsemisen tavaksi. 

Hallitus suunnittelee pohjaa digitaalista kunniakirjamuotoa mukailevaan palkintoon jo tälle 

kilpailuvuodelle. 

 

c. Sari L. muistutteli webinaaria varten pyydetyistä valokuvista. Niitä on tullut, mutta voisi yhä 

toimittaa lisääkin. Hän on työstänyt webinaaripohjaa, jota kokeiltiin jo ulkomuototuomareiden 

koulutustilaisuudessa. Tälle vuodelle voisi tulla siis manssin rakennetta erityisesti käsittelevä 

rotuseminaaritilaisuus joko etäyhteyksin tai manssiviikonlopun yhteydessä. Ehdotus sai 

kannatusta.  

 

10. Kokouksen päättäminen 

Kokous päättyi klo 17.58 


